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XXXV sesja Rady Miejskiej w Łęcznej. Rozpoczęcie obrad o godz. 14.00.
     
Przewidywany porządek obrad:

1.    Otwarcie Sesji – stwierdzenie quorum.
2.    Przyjęcie poprawek do porządku obrad. 
3.    Wręczenie nagród laureatom XXXIV Turnieju Wiedzy o Łęcznej.
4.    Przyjęcie protokołu z XXXIV-ej Sesji Rady.
5.    Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami.
6.    Interpelacje, zapytania i wnioski.

7.    Podjęcie uchwał w sprawie:   
a)    dopuszczenia zapłaty podatków,  opłat lokalnych i niepodatkowych należności budżetowych stanowiących dochody budżetu Gminy Łęczna 
instrumentem płatniczym, 
b)    zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków dla przedsiębiorstwa wodociągowo – 
kanalizacyjnego PGKiM Łęczna Sp. z o.o.,
c)    zmian w wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017 - 2027,
d)    wprowadzenia zmian w budżecie gminy Łęczna na 2017 rok,
e)    zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do opracowania Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Łęczna na lata 2016 – 2026,
f)    przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Łęczna na lata 2016 – 2023.
8.    Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2016 dla gminy Łęczna. 

9.    Wolne wnioski.
10.    Sprawy organizacyjne.
11.    Zakończenie obrad.

Po stwierdzeniu quorum (obecnych 21 radnych) Przewodnicząca Rady przedstawiła przewidywany porządek obrad. 
Następnie wręczono nagrody laureatom XXXIV Turnieju Wiedzy o Łęcznej. 
Wyniki finału Turnieju:
Poziom podstawowy

1. Krzysztof Jakubiec kl. V – Szkoła Podstawowa nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Łęcznej
2. Sebastian Paszkowski  kl. VI – Szkoła Podstawowa im. Jana i Kazimierza Bogdanowiczów w Nadrybiu
3. Jakub Winsyk kl.VI – Szkoła Podstawowa nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Łęcznej
4. Dawid Kowalczyk   kl. V – Szkoła Podstawowa im. Jana Brzechwy w Zofiówce
5. Maciej Ostrowski kl. VI C – Szkoła Podstawowa nr 4 im. Papieża Jana Pawła II w Łęcznej
6. Gabriela Prażmowska kl.VI – Szkoła Podstawowa nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Łęcznej
7. Antonina Grzechnik kl. VI – Szkoła Podstawowa nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Łęcznej
8. Natalia Kwiatkowska kl. V – Szkoła Podstawowa im. Jana Brzechwy w Zofiówce
9. Sebastian Małyska    Kl. VI – Szkoła Podstawowa im. Jana i Kazimierza Bogdanowiczów w Nadrybiu

10. Bartłomiej Gryglicki  kl. IV – Szkoła Podstawowa im. Jana Brzechwy w Zofiówce

Poziom ponadpodstawowy

1. Aleksandra Kosowska kl. I – Niepubliczne Gimnazjum im. Polskich Noblistów w Zofiówce
2. Marta Winiarska - kl. II c – Gimnazjum nr 2 im. Prof. J. Samsonowicza w Łęcznej
3. Karolina Stadnik  kl. Id – Gimnazjum nr 2 im. Prof. J. Samsonowicza w Łęcznej
4. Zuzanna Pietrzyk kl. 2d – Gimnazjum nr 1 im. Króla B. Chrobrego w Łęcznej
5. Klaudia Król kl. 3b – I LO im. J. Zamoyskiego w Zespole Szkół im. Króla K. Jagiellończyka w Łęcznej
6. Julia Domańska, kl. 1b – Gimnazjum nr 1 im. Króla B. Chrobrego w Łęcznej
7. Natalia Kowalczyk kl. 1d – Gimnazjum nr 1 im. Króla B. Chrobrego w Łęcznej
8. Nikola Januszek - kl. I d – Gimnazjum nr 2 im. Prof. J. Samsonowicza w Łęcznej

Wręczono również podziękowania nauczycielom przygotowującym uczniów do Turnieju, a także nagrody i podziękowania w konkursie 
literackim "Ten jeden dzień ...."

Następnie radni  przyjęli jednogłośnie  protokół z XXXIV Sesji Rady (21 radnych za). W kolejnym punkcie Burmistrz przedstawił sprawozdanie z 
pracy między sesjami (sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszej relacji).  Pytania radnych dotyczyły uszczegółowienia poszczególnych 



punktów sprawozdania. 
Dalej przystąpiono do rozpatrywania projektów uchwał. Uchwałę w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków,  opłat lokalnych i niepodatkowych 
należności budżetowych stanowiących dochody budżetu Gminy Łęczna instrumentem płatniczym radni przyjęli jednogłośnie. 
Kolejnym punktem  było zatwierdzenie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków dla przedsiębiorstwa 
wodociągowo – kanalizacyjnego PGKiM Łęczna Sp. z o.o. Pan radny Mariusz Fijałkowski poinformował, że zarzucane mu kłamstwo dotyczące 
spłaty 2 zł kredytu w cenie ścieków jest pomówieniem, bo taką informację podawał m.in. w Dzienniku Wschodnim Zastępca Burmistrza Dariusz 
Kowalski w 2011 r. Burmistrz Teodor Kosiarski powtórzył, że sprawa kredytu była jednoznacznie wyjaśniana również na sesji - w cenie wody i 
ścieków nigdy nie było żadnych 2 zł kredytu. 
Zapytano o przyczyny zwiększenia kosztów inwestycji budowy wodociągu z 350 tys. zł do 800 tys. zł. Prezes PGKiM Marek Martyn wyjaśnił, że 
początkowa kwota była szacowanym kosztem. Wymagania postawione przez Straż Pożarną (konieczność zwiększenia średnicy rurociągu)  i 
warunki terenowe (konieczność wykarczowania pni) spowodowały znaczny wzrost kosztów inwestycji w stosunku do wstępnych szacunków. 
Cena ostateczna inwestycji wynikała z przeprowadzonego przetargu. Wykonywanie inwestycji było konieczne - to ostatnia część gminy nie 
mająca zabezpieczenia dostawy wody. Rozwiąże problemy kilkudziesięciu zabudowań i dobrze ponad stu mieszkańców. 
Pan radny Mariusz Fijałkowski złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad uchwały. Radca Prawny wyjaśnił, że w tej sytuacji przedstawione przez 
PGKiM taryfy wejdą automatycznie w terminie. Za wnioskiem zagłosowało 19 radnych, 2 osoby wstrzymały się od głosu. Uchwała została zdjęta 
z porządku obrad - taryfy wejdą w życie od 1 lipca 2017 r. Podwyżka wyniesie 2 grosze w cenie metra sześciennego oraz 1 grosz za metr 
sześcienny ścieków. 

Uchwały w sprawie:

zmian w wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017 - 2027,
wprowadzenia zmian w budżecie gminy Łęczna na 2017 rok,
zmieniany uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Łęczna na lata 2016 – 2026,
przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Łęczna na lata 2016 – 2023

radni przyjęli jednogłośnie (21 głosów za).
Ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2016 dla gminy Łęczna przedstawiła Pani Ewa Studzińska Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Łęcznej.
Pani radna Teodozja Syta przedstawiła informację o kontroli systemu odpadów przeprowadzonej przez zespół kontrolny Komisji Rewizyjnej. 
Wywiązała się szeroka dyskusja dotycząca systemu zagospodarowania odpadów. Wszyscy radni zgodzili się, że należy podjąć zdecydowane 
działania żeby zwiększyć poziom segregacji odpadów przez mieszkańców. 
 Wolne wnioski i sprawy organizacyjne zakończyły XXXV Sesję Rady. 
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